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ZAPISNIK 
S 44. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
44. sjednica VMO Pećine održana je 27. rujna 2022. (utorak) s početkom u 16.00 sati u prostorijama 
MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 43. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zaključak Vijeća o smanjenju rashoda za programske aktivnosti u 2023. godini 
2. Informacije sa održanih sastanaka u Rijekaplusu d.o.o., Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav te voditeljima plažnih ugostiteljskih objekata Pajol i Kamov 
3. Inicijativa za obilježavanjem 1100 godišnjice Hrvatskog Kraljevstva 
4. Informacija o radovima na području Mjesnog odbora Pećine 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Temeljem članka 5. Pravila o radu Vijeća MO Pećine i sugestija Odjela za Gradsku samoupravu i 
upravu kao i preporuke Odjela za financije, VMO Pećine većinom glasova ZA donijelo je sljedeći  
 
Zaključak: 
Odustaje se od planirane programske aktivnosti za 2023. godinu pod nazivom Pusni utorak i 
Veseli uskrs, za čiju provedbu su bila predviđena ukupna sredstva u iznosu od 2.900,00 kn ( 
384,90 eura) 
 



Ovim promjenama umanjuju se rashodi u Financijskom planu VMO Pećine za 2023. godinu u 
iznosu od 2.900,00 kn ( 384,90 eura) 
 
Ukupno planirana financijska sredstva po programima za 2023. godinu nakon umanjenja 
iznose 12.550,00 kn ( 1.665,67 eura = 1.680,00 eura ) 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća izvijestio je vijećnike o održanim sastancima u Rijekaplusu d.o.o., Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav te voditeljima plažnih ugostiteljskih objekata Pajol i Kamov. 
U Rijekaplusu d.o.o. i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav razmatralo se iznalaženje začina 
sanacije većeg dijela nogostupa u ulici Janka Polića Kamova kako kroz male komunalne akcije tako i 
kroz pojačano održavanje gdje je dano obećanje da će se prijedlog dodatno razmotriti te pokušati 
naći model za realizaciju. 
S voditeljima plažnih ugostiteljskih objekata Pajol i Kamov razgovaralo se o pritužbama stanara na 
buku u sitnim noćnim satima te posebice o buci koju gosti objekata čine odlazeći iz objekata po 
završetku radnog vremena.  
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijesti na znanje uz zaključak da će pozvati vlasnike i voditelje 
plažnih ugostiteljskih objekata na još jedan sastanak sljedeće godine, mjesec dana prije 
početka sezone kupanja tj. njihovog otvaranja. 
 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća izvijestio je vijećnike o inicijativi Družbe braće Hrvatskog zmaja – zmajski stol u 
Rijeci da se povodom obilježavanja 1100 godišnjice Hrvatskog Kraljevstva 2025. godine na području 
Mjesnog odbora Pećine postavi spomen obilježje. 
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijesti o inicijativi na znanje. 
 
 
AD 4 
Tajnik MO izvijestio je Vijeće o radovima na području MO Pećine kako slijedi: 
Elektroprimorje izvodi zamjenu električnog voda na dionici u ulici Janka Polića Kamova od kućnog 
broja 30 do kućnog broja 50. Radovi će biti završeni najkasnije do 15. listopada te je investitor dužan 
nogostup sanirati u punoj širini. 
Iz prioriteta za 2022. godinu izvedena je sanacija stepeništa između ulice Šetalište 13. divizije kod 
kućnog broja 61 i Janka Polića Kamova kod kućnog broja 50.    
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijesti na znanje. 
 
 
AD 5 

A) Predsjednik Vijeća i Tajnik upoznali su Vijeće sa sadržajem zahtjeva suvlasnika zgrade 
Šetalište 13. divizije 112. 

 
           Zaključak:  
           Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje. 
 

B)   Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće o problemu polaska linije 1 u jutarnjim satima između 
7:00 i 8:00. Naime u to vrijeme postoje samo dva polaska točnije u 7:20 i 7:45. Polazak u 
7:45 je prekasan za građane, studente i učenike koji rade ili im nastava počinje od 8:00. 



 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine predlaže KD Autotroleju uvođenje još jedne linije na način da se 
polazak jedne linije utvrdi u 7:35. 

 
C) Tajnik je izvijestio Vijeće o pritužbi stanara Janka Polića Kamova 71 na buku koju 

proizvodi jedan od korisnika garaža u neposrednoj blizini zgrade te o poduzetim mjerama 
prema Direkciji za komunalno redarstvo. 
Također je izvijestio o poduzetim daljnjim mjerama po pitanju sanacije Kule na Glavanovu 
i stupova na plaži ispod Vile Olga kao i prijedlogom građana za uređenjem dijela plaža i 
prometno rješenje za pješački prijelaz u ulici Janka Polića Kamova kod kućnog broja 15.   

  
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine primilo je obavijesti na znanje te zaključilo prijedlog za uređenje 

plaža i prometno rješenje uputiti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


